

Univ.-Prof. Dr. Xiaohong YAN

President of the Jiangsu University, Zhenjiang

CV E

Dr. YAN Xiaohong, professor, doctoral supervisor, was elected in New Century Talent Supporting Project by Ministry of Education, and enjoys the governmental special allowance awarded by the State Council.

- 1986, Bachelor's degree from Wuhan University majoring in physics of metals
- 1994, research cooperation at the Center for Theoretical Physics (CPT) of Centre National de la Recherche Scientifique (CNRS) as visiting professor
- 1997, PhD degree from Institute of solid physics, Chinese academy of sciences majoring in condensed matter physics
- 1998-2002, Dean of Physics Department, Xiangtan University
- 2002-2004, Director of Academic Research Office, Xiangtan University
- 2004-2007, Distinguished Professor and Dean of the School of Science, Nanjing University of Aeronautics and Astronautics
- 2007-2008, Executive Vice-Dean of Graduate School, Nanjing University of Aeronautics and Astronautics
- 2008-2010, Director of Human Resources Department, Nanjing University of Aeronautics and Astronautics
- 2010-2017, Vice-President of Nanjing University of Posts and Telecommunications
- 2017-, President of Jiangsu University

颜晓红，江苏大学校长，教授，博士**CV CN**

颜晓红，男，博士，教授，博士生导师。入选“教育部新世纪优秀人才支持计划”，享受国务院政府特殊津贴的专家。

- 1986年本科毕业于武汉大学金属物理专业
- 1997年博士毕业于中国科学院固体物理研究所凝聚态物理专业
- 1994年7月至10月以访问教授身份赴法国国家研究中心(CNRS)理论物理中心(CPT)合作科研
- 1998年担任湘潭大学物理系主任
- 2002年担任湘潭大学科研处处长
- 2004年为南京航空航天大学特聘教授，并任理学院院长
- 2007年任研究生院常务副院长
- 2008年任人事处处长
- 2010年10月任南京邮电大学副校长
- 2017年1月任江苏大学校长